
PROTOKOL Nr XXXIU22
z sesji Rady Miejskiej w Suraiu w dniu 29.06.2022 r. w Miejsko- Gminnym

O5rodku Kultury w Sura2u.

Ad.1.
Obrady otworzyla i przewodnicryla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecnoSci stwier&ila prawomocnoS6 obrad. W sesji

uczestnicryli Radni, Burmistrz SuraZa, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,

soltysi.

Ad.2.
Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:

l. Orwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

2. Prryjgcie porzqdku obrad.

3. Debata nad raportem o stanie gminy.
4. Projekt uchwaty w sprawie udzielenia Burmistrzowi SuraZa wotum

zattfar:.ia.
5. Projekt uchwaty w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz

ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu Gminy Sttrulza20Zb'
6. Projekt uchwaty w sprawie u&ielenia absolutorium Burmistrzowi Suraia

za202b.
7. Projekt uchwaty w sprawie zrnian w bud2ecie gminy na2022r'

8. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty Wieloletniej Prognory

Finansowej Gminy Sura2 na lata2022'2029.
9. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac

konserwatorskich.
l0.Projekt uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na zawucie kolejnej umowy

z dotychczasowym dzier2awcq, k6rej przedmiotem jest ta sama

nieruchomoS6.
I l.Projekt uchwaty w sprawie wyruaenia 4ody na ustanowienie sluzebnoSci

przesylu, przechodu i pnelazilu ptzez grurfi stanowi4cy wlasnoS6 Gminy

Sura2.
l2.Projekt udziatu Gminy Sura.Z w realizacji Lokalnej Srategii Rozwoju

Stowarryszenia N.A.R.E.W'- Narwiariska Akcja Rozwoju

Ekonomicznego Wsi na lata 2021'2027 .

l3.Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji.

l4.Przyjgcie protokotu obradzX)Oil sesji Rady Miejskiej w Sura2u'

1 5 . Informacj a Burmi strza Stx u2a z podj gtych dziabrt miqLy sesj ami'

l6.Zapytania i wolne wnioski.
lT.Sprawy r62ne.
ls.Zakohczenie obrad )OOfl sesji Rady Miejskiej w Surazu'
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Zaproponowanorozszerzerie porz4dku sesji ojeden dodatkowy punkt, tj. Projekt
uchwaty w sprawie wyruZerua zgody na zawarcie kolejnej umowy
z dotychczuowym dzier2awc4, kt6rej przedmiotem jest ta sama nieruchomoS6
(Kowale).
Radni Rady Miejskiej w SuraZu porzqdek obrad z dodatkowym punktem przyjgli
15 glosami za,prrry 15 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi
zal4cznik do protokofu.
Porz4dek obrad po zrnianach byl nastgpujqcy:

l. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
2. Prryjgcie porz4dku obrad.
3. Debata nad raportem o stanie gminy.
4. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sura2a wotum

zaufania.
5. Projekt uchwaty w sprawie zatwierdzenia sprawozdaniafinansowego wraz

ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu Gminy Suru2za2}2lr.
6. Projekt uchwaly w sprawie u&ielenia absolutorium Burmistrzowi Sura2a

za202lr.
7. Projekt uchwaly w sprawie zrnian w bud2ecie gmrny na2022r.
8. Projekt uchwaly w sprawie zniany uchwaly wieloletniej prognozy

Finansowej Gminy Sura2 na lata20Z2-2029.
9. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia dotacji na shnansowanie prac

konserwatorskich.
lO.Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie kolejnej umowyz dotychczasowym dzier2awcq, kt6rej przedmiotem jest ta sama

nieruchomo36.
I I 'Projekt uchwaly w sprawie wyr,jenia zgody na zawarcie kolejnej umowyz dotychczasowym dzierhawcq, kt6rej przedmiotem jest ta sama

nieruchomo66 (Kowale).
l2.Projekt uchwaiy w sprawie wyrazenia zgody na ustanowienie slu2ebnosci

przesyfu, przechodu i pnejazdupruez grunt stanowiqcy wlasnoSd Gminy
Sura2.

l3.Projekt udzialu Gminy Sura2 w realizacli Lokalnej Strategii Rozwoju
Stowarzyszenia N.A.R.E.w.- Narwiariska Akcja Rozwoju Ekonomicznego
Wsi na lata202l-2027.

I 4.Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzeniapetycji.
l5.Przyjgcie protokolu obrad z XXXI sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
l6.Informacja Burmistrza Suraza z podjgtych dnalaitmigdry sesjami.
lT.Zapytaria i wolne wnioski.
l8.Sprawy r62ne.
19.Zakoiczenie obrad XXKI sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
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Ad.3.
Rozpoczgto debatg nad raportem o stanie gminy Suraz.
Pani Przewodniczqca prrypomniala, iZ rozmowy nad raportem o stanie gminy
Sura2, prowa&one byly r6wnie2 na wcze6niejsrym spotkaniu obu komisji.
Nadmienila, i2 nie wplynql r6wnie2Ladenwniosek od mieszkafic6w, popierajqcy
osoby mogqce bra(, udzial w dzisiejszej debacie.
Pan Burmistrz streScil raport o stanie gminy.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, iz pomimo trwajqcej pandemii w roku 2021
zrealizowano zaplanowane inwestycje na ten rok, tj. wykonano drogg powiatow4
ZavtyV't, Zawyki-Ferma wsp6finansowanq p6l nap<>l z gmin4, wybudowano ul.
Graniczn4 w Surazu wraz z budowq sieci odprowadzajqcej wodg, wybudowano
prrykanaliki, oswietlenie uliczne - I etap, wsp6lfinansowano p6l na p6l z gmin4

lrflSgfowanie dokumentacji na przebudowg drogi powiatowej Rynki_
Sredziriskie, przebudowano budynek uzytecznosci publicznej w Zimnochach-
Swiechach na potrzeby kulturalne, edukacyjne rokalnej spolecznosci-
zrealizowano ze wsp6lfinansowaniem z PR-OW, w .".u.t programu
operacyjnego Polska cyfrowa gmina Suraz pozyskala srodki .ri iri.-.t
szerokopasmowy w Gminie Suraz, instalacje oZE na budynkach mieszkalnych w
Surazu, zrealizowano inwestycje z fundusry soleckich na terenach miejscowosci
wiejskich, pozyskano srodki z programu odnowa wsi na tereny wiejskie.
wszystkie wymienione inwestycje byty wsp6lfinansowane ,i srodk6w
zewngtrmych, w zwiqz*u z cryrn gmina kolejny rok w bie2qcej kadencji, nie
rn*i1|a zaci1gat,2adnych zobowi1zai finansowych - wszystkil inwestycjl byly
wsp6lfinansowane ze Srodk6w wlasnych.
Pani wyszkowska strvierdzila,iz gminado bud2etu 2021r. poryskala ze srodk6w
zewngtrmych kwotg ok. 2mln 300 tys. zl. To co zaplanowano na rok 2021
zrealizowano nie bior4c kredyt6w. zdaniem radnej jest to dobra prognoza na
prryszlo36, ale jak to bgdzie w roku 2022 - do korica nie wiemy. erzy tych
obecnych amianach cen. Rok 2021 przy trwajqcej pandemii, kiedy dzialalnoS6
kulturalna, sportowa, edukacyjna byla ograniczona, to jednak w calkowitym
bilansie, obecny raport, jest dobry. Powinnismy zar6wno panu Burmistrzowi, jak
i sobie pogratulowa6. Jednak nigdy niejest tak dobrze, 2eby nie moglo byi lepiej.
Mamy jeszcze wiele do zrobienia i pozyskania r6imych funduszy i program6w.
Rok 2021 zakortcryl sig w miarg dobrym bilansem.
Pan woloszczyk stwierdzil, i2 jak rok 2021 zantknql sig dobrym bilansem, to rok
2022 nie zapowiada sig dobrze. Zwr6cil sig radny z pytaniem do pana Burmistrza,
co zrobiono na terenie Doktorc i Leszni, ile wykonano tam inwestycji?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 nie ma takiego roku, aby wykonano w kazdej
miejscowosci jak45 inwestycje. Nie da sig tego wykona6. wi9kszo66 inwestycji
jest wykonywana w mieScie SuraZ, gdyL Sura| stanowi polbwg calej gminy.
Wykonujemy inwestycje na terenie calej gminy w miarg posiadanych S*atO*
i potrzeb konkretnych solectw. wszystkie drogi przelotowe na ter;nie Doktorc
i Leszni sq ju2 wykonane w dalszej kolejnosci 

-czekajq 
inne miejscowosci na
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terenie gminy. Do programu Polski tr ad zostal zlolony wniosek na poprawg dr6g
gminnych z uwzglgdnieniem r6wnie2 drogi w Doktorcach. W Zimnochach
mieszkaricy przezwiele lat czekali na remont Swietlicy, a2 w kofcu udalo sig jq
zlrealizowat w roku 2021. Zaproponowal Pan Burmistrz, aby prry dyskusji nad

bud2etem na kolejny rok zglaszat, swoje propozycje i wsp6lnie wybra6 te

najwazniejsze. Nadmienil Pan Burmistrz, i2 w roku 2021 na terenie calej gminy
zrealizowano program intemet dla ka'Zdego, tzw. hot-spot., wspolfinansowano

dokumentacje nu dtogg powiatow4 Rynki - Sre&i6skie, wyodrqbniono

w bud2ecie gminy fundusz solecki na terenie wsrystkich solectw,, pozyskane

Srodki z programu Odnowa Wsi zostaty przekazane miejscowoSci Sredzirlskie,

budowa instalacji OZE r6wnie2 ma miejsce na terenie calej gminy, kto tylko
chcial m6gl z tego dofinansowania skorrysta6.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 w roku 2021, w miarq r6wnomiemie

wydatkowano w budZecie gminy Srodki na miejscowosci wiejskie, jak i na miasto

Sura2. cyt. ,,Jeste3my jednq gminq jednym bud2etem, wszyscy radni dzialajq

zgodnie ze swoim zdaniem, ale w ramach posiadanych Srodk6w zas prior}4etowo

sq traktowane wszystkie inwestycje wspolfinansowane ze Srodk6w

zewngtrznych."
Pan Bibulowicz stwierdzil, i'to, itp. w roku 2021 nie zaciqgala gmina kredytu, nie

ozjrracza, 2e gmina nie jest zadtu2ona. W roku 2021 zadfuaenie gminy bylo

w wysokoSci lmln 940 tys. z]., dokonano splaty w wysokoSci 202 tys' 989 zl

zakiiczono rok 2021 z zadfuZeniemw wysokosci I mln 73 7 tys. I 88 zl. Zdariem

radnego - jest to dobra prognoza, gdyL z roku na rok nasz kredyt sig zmniejsza.

Przypnszczaradny, i2 w roku2022 r6wnie2 ten kredyt sig zrnniejszy.
pan jaroszko stwierdzil, i2 nie mo2na wylqczrrte realizowa( inwestycje w mieScie

Suraz nale2y teZ my6le6 o pozostatych solectwach. Zdaniem radnego, wszystkie

wsie dokladajq sig do inwesfycji,jak np. zakup autokaru szkolnego' Przezw\ele

lat w miejscowosci Doktorce i Lesznia cyt. ,,praktycznie sig nic nie dzialo".

Naprawy bie24ce dr6g gminnych byty wykonywane ze Srodk6w soleckich'

Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 od poczqtku trwania naszej kadencji Zaden

kredyt nie zoslal zaci4gnigty, splacamy jedynie kredyty zaci4gnigte

w poprzednich kadencjach. Co roku gmina wykonuje duZe inwestycje drogowe

i kolejny rok z rzgdu niezaciqgakredyu.
Pan banilczuk stwierdzil, i2 rlalery podzigkowad cyt. ,,obecnemu Rz4dowi
polskiemu, bo on tutaj dofinansowuje te nasze inwestycje na nasz koszt - to by

niewiele, polowg nawet tych, by nie bylo zrealizowanych inwestycji. Przezwiele

lat korzystalismy jako gmina z przesylu tego gazu jamalskiego z dziefiawy tq
rury, tutaj to t"i .;"rt plus dla naszej gminy, 2eby to ludzie skorzystali

w 
'r6wnomiernym 

stopniu." Zdaniem radnego dlug gminy byl splacony

w wigkszoSci z tarcry covidowej. Z tego tltutu Gmina otrzymala od Pafstwa

Srodki w kwocie 500 tYs. zl.
pani Przewodnicz4ca stwierdzTla, i2 w latach wczesniejszych wiele inwestycji

drogowych bylo realizowanych wyl4cmie z wlasnych Srodk6w finansowych,
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Ad.4.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie udzierenia Burmistrzowi
Sura2a wotum zaufania.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik gtosowania: l0 os6b za, I osoba przeciw, 4 osoby sig wstrzymaly,prry 15
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznikdo protokolu.

Ad.5.
Z_apomurc radnych z projektem uchwaly w sprawie zatwierdzeniasprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy Srru2 zz
2021r.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 12 os6b za, 3 osoby sig wshrymaly, przy 15 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal1cmikao protot<otu.

Ad.6.
zapoznuro radnych z projektem uchwaly w sprawie u&ielenia absolutorium
Burmistrzowi Swala za 202 I r.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: l0 os6b za, 3 osoby przeciw, 2 osoby sig wstrrymaly ,prry 15
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalacznik io p.oiototr.

Ad.7.
Zapomano radnych z projektem uchwary w sprawie zmian w budzecie gminy na
2022r.
Pani Przewodnicz4ca mtr6cila sig z pytaniem, z czego wynika doplata
w wysokosci l0 tys. zl. do kurs6w autobusu pKS, jakiego okr.ru i ilu kurs6w ona
dotyczy? Dlaczego tego zadarua nie uwzglgdniono w bud2ecie?
Pan Burmistrz stwierdzil, iL doplata uwzglgdnia dwa kursy: ranny Lapy -
Biatystok orzez miejscowosci Koricowizni, zawyki, Rynki, sredzinskiei popotudniowy Bialystok-tr apy przez teren gminy Suraz. Na podstawie
rodiczenia miesigczrego qTlnu jest obciqzan^ poe, pKS NovA, odriczajlc
fgdate zUrzgdu Wojew6dzkiego i zwrot zability, pozostal4 r6imic1 rat<rzdy
kilometr pokrywa Gmina Sura2.
Pani Skarbnik stwierdzila, iz w budzecie byla ujgta kwota 3g tys. zr. napowyzsze
zadarne, na chwilg obecn4, gmina musi zabezpiicryl dodatkowo lO ty;. il.
Pani Przewodniczqca wnioskowala aby do tematu wr6ci6 na spotkanie komisji.

)

gdy2 nie otrzymywali6my dofinansowatia z zewnqtrz. Zatwt2ono, i2 Rz4d nie
ma swoich pienigdry s4 to pieni4dze nasze, z podatk6w, a dofinansowanie
otrrymujemy tak:Ze zp Srodk6w UE.
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Pani Przewodniczqcazwr6cila sig z pytaniem, czy kwota20 tys. zl. zabezpieczona
na wykonanie dokumentacji na rozbudowg sieci wodociqgowo - kanalizacyjnej
na terenie gminy Sura2 obejmuje r6wnie2 i tereny wiejskie wraz z budow4
przydomowych oczy szczalni Sciek6w ?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 jest przygotowywany wniosek o Srodki zewngtrzrrc

na powy2sze zadalrie obejmuje teren calej gminy Suraz, wylqczajqc tereny

wcho&4ce w sklad aglomeracji Lapy.
Pani Przewodnicz1ca zwr6cila sig z pytaniem, czy Srodki w kwocie 20 tys. zl.

zabezpieczone w dzisiejszych zmianach w budZecie na opracowanie koncepcji

i programu funkcjonalno-uzytkowego zagospodarowania projektu,,Szlak wodny

Pisa-Narew" bgd4 stanowi6 wklad wlasny gminy Sura2 do powy2szegoprojektu?

Pan Burmistrz siwier&il, i2 nie jest to wklad wlasny Gminy. Srodki sq

pfzeznczone na sporz4dzenie szczeg6lowej koncepcj i zagospodarowania projektu

niezbgdnej do przedstawi enia w l)rzgdzie Marszalkowskim.
Pani Wyszkowska zrvr6cila sig z pytaniem, czy kwota 53.282 zl zabezpieczona

na podwy2kg wynagrodzeri naucrycieli zaplanowan4 od I maja2022r. wystuczy

na ich pokrycie?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz zwigkszono subwencjq dla gminy na podwy2:ki

nauczycielom o poryzszq kwotg, jednak wstqpne arlalizy wskazujq, i2 jest to

kwota niewystarczaj4ca. Gmina bg&ie musiala dolofft, zbudzetu do podwy2ek

naucrycielom.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 w bud'2ecie zabezpieczono kwotg 7.50021 na

dofinansowanie zakupu samochodu do Policji w Lapach. zdaniem radnego do

tematu nalezy wr6ci6 na komisjach.

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na spotkaniu obu komisji radni zdecydowali

o przyznaniu w bud2ecie powyiszych Srodk6w finansowych'

Pan 6*crarc^k stwierdzil, iZ na inne zadanie o kt6re wnioskuj4 mieszkaricy

gminy nie ma srodk6w finansowych, a na samoch6d do Policji sig malazly.

Laany ea" Owczarczuk zloZyl wniosek formalny w sprawie wykreSlenia

z projektu uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie gminy na2022r' kwoty 7 '500 zl'

nu dof**ro*anie zakupu samochodu typu sw w wersji oznakowanej do

uzytkowania przez Komisariat Policji w tr-apach i powr6cenie do sprawy na

posiedzeniach komisji.
iran Bibulowicz wnioskowal , aby przy opracowywaniu szczegolowej koncepcji

i programu funkcj onalno-uZytkowego zagospodarowania projektu,,Szlak wodny

Pisa-Narew" uwzglgdnid budowg k4pieliska na terenie Sura2a'
pani Wyszkowskaitwierdzil a, i2 w ,o;qzku z powstaniem gminnej pluiry, n.le7y

liczy6 iig z dodatkowymi kosztami jej utrzymania, m.in. zatrudnieniem

ratownika, sanitariaty, droga dojazdowa, parking. w przypadku dzikiej plazy tych

koszt6w nie bgdzie. Wnioskowala radna o rzetelne ptzekazywanie informacji

mieszkaricom Sura2a oraz o kosztach ztym zwiqzanych'
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Pan Bibulowicz stwierdzil, i2 nie chodzi mu o k4pielisko, a jedynie o plt29,
miejsce w kt6rym jest wysypany piach przy rzece i kazdy osobiScie ponosi
odpowiedzialnoS6 podczas pobytu.
Pani Przewodnicz4ca zaproponowala do tematu wr6cii na spotkaniach komisji.
wnioskowala , aby unqd sprawdzil do tego czasu, cry iest mo2liwos6 utworzenia
plazy.
Pani Klosko wnioskowala, aby uwzglgdni6 r6wnie2 w powyzszej koncepcji
budowg toalet publicznych.
Sekretarz stwierdzil, iz istniejqcy budynek/przystanek w Surazu. Bgdzie,
w ramach tego projektu, przezrraczony na toalety.
Pan Woloszcryk zaproponowal, aby powylszq prrygotowanE
dokumentacjg/koncepcjg udostgpni6 solectwom, na terenaih t<torycrr ugarie
wykonywane zadanie, celem opinii mieszkaf c6w.
Pan Mlodzianowski zlofl wnioski formalne:

l. wniosek formalny w sprawie wykreslenia z projektu uchwaly w sprawie
zrnian w bud2ecie gminy na Z0Z2r. przedsigwzigcia pod nazw4
,,Podniesienie jakoSci \cia mieszkaric6w solecwa Ziwyki oraz
zagospodarowanie wsp6lnej przestrzeruwok6l budynku"

2. Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do projektu uchwaly
w sprawie zrnian w budZecie gminy na 2022r., kwoty 130 tys. zl. na
utwardzenie nawierzchni drogi gminnej do Kaplicy w Zawykach, drugi
etap.

Pani Dziemianiuk stwierdzila, iz wykreslajqc z budZetu zadanie wykazane
w pierwsrym wniosku formalnym radnego pana Mlodzianowskiego, gmina
rezygnuje z dofinansowania, kt6rejuz zostalo przyoo.ne w wysokosci2 5 tys. zl.
na powy2sze zadanie. zwr6cila sig radna z pytaniem do radnego, cry to jest
dzialanie na korzyS6 gminy?
Pani wilenta soltys wsi zawyki stwierdzila, i2 zadanie o kt6re wyrzucenie
z bud2etu wnioskuje radny Pan Mlodzianowski obejmuje nastgpul4cy zi*es prac:
remont budynku gminnego w Zawykach, wykonanie l-i;.Li, kuchni oraz
zagospodarowarie dzialki za budynkiem (wyr6wnanie i zasianie trawy na boisko
dzieciom). Wniosek o dofinansowanie do Odnowy Wsi w bie24cymioku, m6gl
by( zloZony jedynie na jedno solectwo. w losowaniu przeszedl wniosek na
solectwo Zawyk| sohys wsi wskazala, i2 wniosek napisala osobiscie, Urz4d
nani6sl jedynie poprawki. wniosek zostar pozytywnie zaakceptowany, gmina
godpisala juZ umowg na jego dohnansowanie. Zwr6cila sig sottys ao.ain"go
Mlodzianowskiego, cryie interesy on prezentuje? Bo na pewno nie mieszkaric6w
Zawyk. Nadmienila sohys, iz wigkszos6 mieszkancEw zawyk w ankiecie
wyrazila wolg remontu powyhszego budynku. Wol4, te2 rady na sesji w czerwcu
2021r. bylo, aby Srodki uzyskane ze sprzeduiry budyniu po Lylej szkole
y Zawykach przexraczyt, na remont budynku gminnego (Swietlicy), 

-a 
nie na

budowg nowego budynku, wigc ten remoni jest realizoilny. Dlaczlgow lutym
tego roku nie zrezygnowano z remontu budynku w Zawykcl, gdyzwtidy jeszcze
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mozna bylo zloZyi wniosek do Odnowy na inne solectwo? Zdaniem soltys,

prowadzony i zaplanowany remont mtigkszy komfort i bezpieczeristwo

mieszkaric6w przebywajqcych na warsztatach Swiqtecznych i placu z*aw.
Pan Mlodzianowski podzigkowal Pani Sottys za jej obecno56 na sesji' Nadmienil

radny, iz w gminie jest plan budowy nowego budynku. Zdaniem radnego nie ma

sensu dalej inwestowa6 w jego remont, gdyL wymaga on wymiany elektryki'
budowy nowych Scian, w kazdej chwili moZe sig zawali6, nie ma w tym budynku

podmur6wki, a jedynie usytuowany jest na kamieniach. Jedynym rozwiqzaniem
jest jego zburzenie i postawienie nowego budynku odpodstaw. cyt. ,,Nie jesteSmy

innq miejscowo6ciq r6miqca sig od innych miejscowo5ci, wsi, 2e my musimy 100

letni budynek remontowa6, lata6, jak np. miejscowoS6 Zimnochy, Hol6wki."
Pani Przewodnicz4ca stwier&ila, ir. Swietlica w Zimnochach byla

wyremontowana, a nie wybudowana od podstaw.

Soltys wsi zawyki stwierdzila, i2 w ramach obecnego remontu budynku

,"piuro**" jest wymiana elektryki. Jak wida6, budynek posiada fundamenty,

dach jest jesicze w dobrym stanie. DuZo ju2 zainwestowano w budynek, tj.

wymiana tkien, odmalowanie Scian, wymiana podlogi. Stwierdzila sohys, i2

wroku 2016 lub 2017 wykonano ekspertyzg budynku, kt6ra potrvierdala,2e

budynek nadaje sig do remontu.

ParrMtodzianowski stwierdzil, i2 b9d4c na wizji lokalnej wsryscy wi&ieli, jak

ten budynek wygl4da zzewnqtrz, cyt' ,, to co wykonano w wewn4trz budynku to

tylko dziEki rci rairie i soleckim pieniqdzom, ale to sQ pieniqdze wyrzucone' bo

za kilka lat wszystko nam sig zawali, zapadnie-"
pani Przewodni cz4ca stwierdzila, iz na powyirszy budynek gminny zloaono

wniosek na termomodemizaqg.
Pan Woloszczyk stwier&il, i2 przy budowie nowego budynku mo2na wiele

rzeczy zaplartowa6 od podstaw i takjak sig chce,jak np. rozmieszczenie kuchni'

lazienki, a remont to w macmym stopniu ogranicza'
pani Przewodriczqcastwierdzila, i2 w ubiegtym roku radni na sesji zdecydowali,

2e za uryskane Siodki ze sprzeduiry budynku po bylej szkole w Zawykach

wykonuny zostanie remonl Swietlicy w Zawykach' Soltys wsi Zawyki

pizedstawila Radzie na poprzedniej sesji wolg wigkszo6ci mieszkalic6w Zawyk

i.rnont., istniejEcego budynku (Swietlicy), a nie budowy nowego'

Pani Dziemianiuk-zwr6cila sig z pytaniem, czy stat, nas na jakikolwiek nowy

budynek na terenie naszej gminy, kiedy ostatnio nasza gmina wybudowala

jakilolwiek budynek? Nawet nie jeste5my w stanie wybudowa6 PSZOK-U, gdzie
"nawet 

nie trzeba budynku, a tylko wiatg, ogrodzenie dzialki i jej utwardzenie. Do

tej pory zainwestowalismy ju2 tyle Srodk6w w.istniej4cy budynek. ZloZony.zostal

*rrio."t na jego termomodemiza$g do Polskiego tr-adu. Gmina ma podpisan4

umowg nu dofina.rso*anie z Odnowy Wsi na jego remont. Zdaniem radnej nale2y

w dalszym ciqgu i56 w tym kierunku' Na wykonanie podlogi w ubieglym roku

gmina 
'wydata- ponad ro tyr. zl. w poprzednich latach wymieniono okna,

Id-ulo**o Sciany. po zainwestowaniu ju2 tylu Srodk6w finansowych w ten
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budynek, cry jest sens wstrzymania dalszych prac na poczet nowego budynku?
Twierdzi radny,2e ten budynek jest w tragicznym stanie, to dlaczego pomvala
brai udzial swoim dzieciom i Zonie w zajgciachtam organizowanych?
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 budynek po bylej szkole w Zawykch jest
wystawiony do sprzeda2y, a za uzyskrane Srodki mial byi zrobiony remont
jwietlicy. cyt. ,,Jezeli teraz doloirymy 50 tys. zl. to nie bg&iemy musieli doklada6
z tej szkoly tych 50 tys. zl., Tak2e, te pieni4dze zostanq dla gminy." Zdaniem
radnego, Radny Pan Mlodzianowski, dziala na niekorzysi gminy. Wykonano juz
w tym budynku podlogg, ocieplono sufit poniesiono duZe naklady finansowe. Nie
mo?tateraz tego tak sobie zniszczy6, mieszkaricy Zawykwyrazili swoje zdanie
w ankiecie. zdaniem radnego zmian nalezalo dokonai w lutym, to w6wczas inne
solectwo by skorzystalo z dofinansowania.
Pani Przewodniczqca sfwierdzila, i2 cyt. ,,nie mozna zalatwiat, spraw
wewngtrznych/ konflikt6w w solectwie, poprzez pryzmat kosztem kr4rwdy
innych solectw, bo to w tym momencie ma miejsce. zamiast sig ciesry6 z dota$i
kt6r4 dostaty Zawykt, kazde inne solectwo te pieniqdze by spozytkowalo, a w tej
chwili nam ta dotacja przepadnie, poniewa2 nie mo2na zmienii umowy, nie
mo2na zrnieni6 wniosku. Chcialabym, aby wsryscy radni nad tym sig
zastanowili. "
Pani Przewodnicz4ca odczytala zlohony przez rudnego pana owczarczuka
wniosek formalny.
P an Owczarczuk wycofal zlohony wniosek.
Pani Przewodnicz4ca zarzqdzila glosowanie nad pierwszym i drugim wnioskiem
formalnym radnego Pana Mlodzianowskiego:

l. wniosek formalny w sprawie wykreslenia z projektu uchwaly w sprawie
zmian w budZecie gminy na 2022r. przedsigwzigcia pod nazw1
,,Podniesienie jako6ci ecia mieszkaric6w solectwa Zawyki oraz
zagospodarowanie wsp6lnej przestrzeni wok6l budynku,'

Wynik glosowania: 6 os6b za,7 os6b przeciw,2 osoby sig wstrzymaly , prry 15
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4canikdo protokolu.

2. Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do projektu uchwaty
w sprawie zmian w budZecie gminy na 2022r., kwoty 130 tys. zl. na
utwardzenie nawierzchni drogi gminnej do Kaplicy w Zawykach, drugi
etap.

Wynik glosowania: I I os6b za, 3 osoby przeciw, I osoba sig wstrrymala,przy 15
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcnikdo protokolu.
Radni, kt6rzy zaglosowali przeciw wskazali, i2 nie s4 przeciwni wykonaniu drogi
do Kaplicy w Zawykach, ale nie w qrm roku, gdy2 obecna sytuacja w kraju
i znacz4cy wzrost cen energii, oleju grzewczego i tak wpty nie n icznii na bud2et
gminy.
Pani Przewo drucz4ca stwierdzila, iz w glosowaniu wniosku formalnego
w sprawie wprowa&enia do projektu uchwaly w sprawie zrian w budzecie
gminy na2022r., kwoty 130 tys. zl. nautwardzenie nawierzchni drogi gminnej do
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Kaplicy w Zawykach, drugi etap - byla przeciwna. Chociaz jest za jej
wykonaniem, ale nie za tq kwotg i nie na tg chwilg. Zdanem Przewodnicz4cej,
powylsz4 inwestycjg mo2na by bylo wykona6 w nastgpnym roku bud2etowym.
Poniewa2 w prqszlym roku, zgodnie z zapisami w protokolach, bgdzie

nieformalny budzet solecki i mo2na byloby t9 inwestycje w polqczeniu z tymi
Srodkami, lqcznie ze Srodkami z budZetu gminy, jQ nealizowa|.
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 w glosowaniu te2 byla przeciwna powy2szemu

zadaniu, gdy2 nie wiadomo, co obecny rok przyniesie. Glosuj4c radna, kierowala
sig tymi samymi przeslankami, co Pani Przewodnicz4ca.

Pani Dziemianiuk stwierdzila, ldr6wnie2 jest za remontem drogi do Kaplicy, ale

na pewno nie w tym roku budZetowym. Zdaniem Pani Dziemianiuk przy

obecnych kosztach i wzro5cie uslug budowlanych za kwotQ 130 tys' zl. nie

wykona sig 85 metr6w drogi. Wystqpila radna o wskazanie Zr6dla finansowania
powyZszego wydatku w budZecie?

Pan Mlo&ianowski wskazal, iz pokryjemy wydatek ze Srodk6w wlasnych.

Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 wprowadzajqc wydatek do budZetu musimy

wskaza6 z kt6rego paragrafu bgd4 pochodzily Srodki najego sfinansowanie'

Pani Skarbnik stwierdzila, i2 jedynym romi1zanie na t4 chwilg, jakie widzi to
takie,Ze Srodki b9d4 pochodzi6 zzabezpieczonych w bud2ecie wolnych 5rodk6w,

kt6re pierwotnie miaty byt, zabezpieczeniem prry niespodziewanych wydatkach

przy trwajqcych w tym roku inwestycjach drogowych na terenie gminy SuraZ.

Nadmienila Pani Skarbnik, i2 zazwyczaj przy kazdej prowadzonej inwestycji

drogowej sq dodatkowe niespodziewane koszry. Przesuwaj4c Srodki na

wykonanie drogi do Kaplicy na inne wydatki w budZecie, juz ich nie bgdzie. Do

bi,ei4cego bud2etu zaplanowano Srodki na zakup oleju opalowego w cenie 3 zlza
I litr na dzieri dzisiejszy cerra ta wynosi 7,5 zl., wzrosly r6wnie2 odsetki od

kedyt6w placone odsetki w roku 2021 wynosity 3 tys. zl. miesigcznie, a jtta dzi(
musieliSmy all.gksry(, Srodki w bud2ecie, gdyz odsetki wzrosty do wysoko6ci

7, 5 tys. zl. i nie wiadomo, jakie bqd4 dalej do korica tego roku' Zmienila sig

r6wnie2 stawka PIT- podatek od os6b fizycznych z l7%o ta l2Yo. W stosunku do

roku 2021 $zialy gminy z powyZszego PIT-u zostaly pomniejszone na2022r'

o 108 tys. zl.
Pani Dziemianiuk zaproponowala, aby dokoriczenie drogi do Kaplicy ptzeloiry'

na nastgpny rok i zaplanowa6 j4 w budZecie gminy na 2023r. Jeheli w tym
momencie wszystkie wolne Srodki zabezpieczone w bud2ecie ptzeznacrymy na

drogg do Kaplicy pozbawimy gming Srodk6w na pokrycie niespodziewanych

wydatk6w. Wyst4pila do radnych o rozlulahenie powy2szej propozycji'

wnioskowala radna o wykonanie rozeztania, czy rzeczywiici bgdzie mo2na

wykona6 85 metr6w drogi l4cznie z chodnikiem w cenie 130 tys. zl.?

Pani Klosko zwr'cila sig z pytaniem, na jakim etapie jest sprawa utrzymywania

zw ier z4t dom owych pr zez gming?

Gs,*
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Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4, na wniesionq przez prokuraturg
apelacjg czekamy na nowy termin rozprawy w S4dzie. Na wniosek gminy
komomik wszcz4l r6wnie2 czynnoSci komornicze z nieruchomo$ci dluznika.
Pani Dziemianltk zloiryla wniosek formalny w sprawie przeniesienia realizacji
zadania pt. utwardzenie drogi gminnej do Kaplicy w Zawykach-etap drugi do
bud2etu na 2023r. i nie wprowadzania tego zadaria do projektu uchwaly
w sprawie zmian w budZecie gmny na2022r.
Wynik glosowania: 7 os6b za,7 os6b przeciw,2 osoby sig wstrzymaty, prry 14
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.
PrzTst4piono do glosowania projektu uchwaly z uwzglgdnieniem dodatkowego
zadania zlozonego we wniosku formalnym radnego Pana Mlodzianowskiego.
Wynik glosowania: 1l os6b za, 0 os6b przeciw, 2 osoby sig wstrzymaly,prry 13

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.9.
Zaponrano radnych z projektem uchwaly w sprawie udzielenia dotacji na
sfi nansowanie prac konserwatorskich.

Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cmik do protokotu.

Ad.10.
Zapommro radnych z projektem uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na z:rwarcie
kolejnej umowy z dotychczasowym dzier2awcq, kt6rej przedmiotem jest ta sama
nieruchomoSi.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi z.alqcanrik do protokolu.

ll
kp

Ad.8.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie zrniany uchwaly Wieloletniej
Progrrozy Finansowej Gminy Sura2 na lata2022-2029-
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty z uwzglgdnieniem dodatkowego
zadania zlolonego we wniosku formalnym.
Wynik glosowafia: 12 os6b za, 0 os6b przeciw, 2 osoby sig wstrzymaly , przy 14
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.l1.
Zapoanano radnych z projektem uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na za.warcie
kolejnej umowy z dotychczasowym dziertawo6 kt6rej przedmiotem jest ta sama
nieruchomo56.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.



Ad.12.
Zaponrano radnych z projektem uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na
ustanowienie sluzebnoSci pruesyfu, przechodu iprzejazduprzez grunt stanowi4cy
wlasno56 Gminy Sura2.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4czik do protokolu.

Ad.r3.
Zapomano radnych z projektem uchwaty w sprawie udzialu Gminy Sura2
w realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju Stowarzyszenia N.A.R.E.W.-
Narwiariska Akcja Rozwoju Ekonomicznego Wsi na lala 2021 -2027.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.

Ad.l4.
Zapozrtano radnych z projektem uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cmik do protokolu.

Ad.l5.
Przyjgcie protokolu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Przyst4piono do glosowania protokolu.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.

Ad.r6.
Burmistrz Suraia, Pan Henryk Lapifiski, przedstawil informacjg z podjgtych

dzialah miqdzy sesj ami :

- u&ial w posiedzeniu Zwiqzku Gmin Wiejskich Wojew6dztwa Podlaskiego,
- spotkanie z Komendantem Paristwowej Stra2y Po2arnej w Bialymstoku,
-. spotkanie w Starostwie Powiatowym w sprawie drogi powiatowej Rynki-
Sredziriskie,
- udzial w konferencji zorganizowanej w Operze Podlaskiej tematem spotkania

byl program: Polska Wschodni4
- spotkanie z przedstawicielami Barku Gospodarstwa Krajowego dotyczqce zasad

korzystania ze Srodk6w z programu Polski I-ad,

- spotkanie dotycz4ce bezpieczeristwa cyberinformatycznego,
- spotkanie z przedstawicielami Poczty Polskiej w sprawie przedfuZenia umowy
wynajmu lokalu,
- udzial w obchodach Dnia Strazaka zorganizowanego pnez Miejskq Komendg

Paristwowej Stra2y Pozarnej w Biatymstoku,
- spotkanie z wykonawcami i inspektorem nadzoru ulicy Zagumiennej,
Granicznej i drogi w Koricowiznie,

CE,k
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Ad.l7.
Zapytania i wolne wnioski.
Pan Bibulowicz wnioskowal o zwr6cenie uwagi sp6lce wodociqgi podlaskie, abyinformowali wczesniej mieszkaric6w naszefgminy o t"r.ini" oa.ryty*urru
licznik6w.. Na chwilg obecn4, jest utrudni-ony kontakt ze spAtiqi auzo
mieszkaricow w dalsrym ci4gu nie ma podpisanych um6w.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz,ze wstgpnych ustaleri z prezesem spolki wodoci4gi
Podlaskie, ustalony zostanie dy2ur pracownika spolki w budynku Urzgdu
Miejskiego w Sura2u.

Ad.18.
Sprawy r6zre.
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, kto jest odpowiedzialny za
lykTr*i9 traw, pokrzyw od strony rzeki w okllicach^Ko5ciola, 'G6ry

Zarnkowej?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 za G6rg zamkowq odpowiada Gmina, oraz za teren
wok6l sptywu wody z.Rfnku Ko5cielnego,' pozostale dzialki s4 dzialkami
prywatnymi, parafi alnymi.
Pani 

-Przewodrucz4ca 
pogratulowala jednostkom gminnym oSp w SuraZu,

a ztfiaszcza drurynie kobiecej za zajgcie pierwszego miejsca w klasyfikacji
og6lnej dru4n.
Pan woloszcryk zwr6cil sig z pytaniem, ile gming kosztowalo przygotowanie
Festynu Grodzisko? cry gmina pranuje -kiedykolwiek 

u,rio*g'-*t"rr".1
oczyszczalru? Nadmienil rudny, i2 gmina wyszici na terenie st.utri ugarr.
budowala kontenerowq ocryszczarrug,- na kt6rq' otrzymala dofinansowanie. Ten
temat w naszej gminie jest ju|od 5_6lat i nic dalej sig z tym tematem ,i. Ji".;".

l3
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- podpisanie umowy notarialnej na sluzebnoi6 usytuowania na dzialce gminnej
r ozdizielni przesyfu PGE,
- podpisanie umowy na dofinansowanie z odnowy wsi na sorectwo Zawyrr,t,
- spotkanie z przedstawicielem pKS NovA w Biatymstoku w sprawie dalszej
wsp6tpracy,
- spotkanie na kt6rym 

3ostuty wrgczone symboliczne czeki drugie rozdanie
z programu Polski tr-ad. Gmina Suraz otrrymara7mrn550 tys. zl na riodemizacjg
hydrofomi w Sura2u,
- ,PhJ.* konferencji w Operze podlaskiej dotyczlcej nowych wymvai dla
woj ew6dawa podlaski ego,
- spotkanie z mieszkaricami miejsc_owo(ci.Rynki i sredziriskie w sprawie projektu
na przebudowg drogi powiatowej Rynki_Sredzirisk i e,
- udzial w przygotowaniach do Festynu Grodzisko,
- udzial w urocrystoSciachzakoficzenia roku szkolnego,
- udzial na Walnym Zgromadzeniu Wodociqg6w podlaskich.



Pan Burmistrz stwierdzil, i2 jeden z wniosk6w zlo2onych do Programu Polski Lad

zakladal budowg t*ie1 oczyszczalni, jednak na chwilg obecn4 nie ma

rozstrzygnigcia. Nadmienil Pan Burmistrz, i2 gmina Suraz otr4mala
dofinansowanie zpowy2szego programu na modemizacjg hydrofomi w SuraZu.

Soltys Leszni, Pan Tworkowski i radny Pan Woloszczyk wnioskowali

o zwr6cenie szczeg6lnejuwagi do Policji o niebagatelizowanie kradzieZy zlomu

i dewastacji przystanku w Leszni.
pan Woloizczyl zwr6cil sig z pytaniem, czy chodnik lqcz4ey Lesznig Doktorce

zostal zg).oszony do naPrawY?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2zostal zgloszony do Powiatu'
pan Bibulowicz zaproponowal wystosowanie informacji do mieszkanc6w

chgtnych usunigcia zakrzaczei wzdlu2 dr6g gminnych'
pun K"..r"*ski wnioskowal o wstawienie lawki przed kapliczk4 na Rynku

Lackim oraz zamontowanie porqcry przy zejSciu od rynku do rzeki'

Ad.19.
Zakohczenieobrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz' 1330 '

Rady Miejskiej

?,.:.:

Pani Agnieszka p czuk-Zamolda
il

Agnieszka Edyta filipczukzanojda

Protokolowala: S. FiliPczuk
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SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 czewca 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: l5
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjgto
oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Przeciw WstrzymujEcy

1 Przyjgcie porzqdku obrad. 15 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA
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SURAZ

PROTOKOI. GLOSOWANIA
z dnia 29 czet\Nca 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15
Wymagana wiekszosc: ">50%" (Wartos6: 8)

Rezultat glosowania: Przyjgto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzym ujEcy

2 Projekt uchwaty w sprawie udzielenia
Burmistzowi Sura2a wotum zaufania.

10 1 4

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk WSTRZ
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczewski

Agnieszka Klosko WSTRZ
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Kzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Manan Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOI. GLOSOWANIA
z dnia 29 czeNvca 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: '15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: PrzYigto

Gtosy oddane

Punkt
pozedku

obrad

Za Pzeciw Wstrzymujqcy

2 Projekt uchwaty w sPrawie
zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wtaz ze sprawozdaniem z
wykonania bud2etu Gminy Sura2 za
2021r.

12 0 3

Kzysztof Bibulowicz ZA
troslaw Danilczu WSTRZ

ulita Dziemiantu ZA
Agnieszka Filipczuk mojda ZA
Pawel Ja ZA
lgrracy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko

tanowski

lwona Nowicka ZA

sztof Paik ZA

eslaw Marian oloszczyk WSTRZ
Halina Wysz ka ZA

Teresa Zimnoch ZA

1t1

---------TEedmrot glosowania

ZA
ZA

WSTRZBogdan Owczarczuk

ZAMamSosnowski



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 29 cze^Nca 2022 r.

Glosowanie jawne
Laczba uprawnionych do glosowanla: 15
Liczba oddanych glos6w: 15
Wymagana wiQkszose : ">500/o" (Wartos6: 8)

Rezultat glosowania: Przyiqto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot glosowania Pzeciw Wsteymujqcy

4 Projekt uchwaly w sprawie udzielenia
absolutorium Burmistzowi Sura2a za
2021r.

10 3 2

Kzysztof Bibu.lowicz ZA
Miroslaw Danilczuk

Julita Dziemianiuk

Agnieszka Edyta Filipczuk-Zam{da

Pawel Jaroszko PRZECIW
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko PRZECIW
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Krzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

WSTRZ
ZA
ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia29 czeNvca2022 t.

Glosowanie lawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 13

Oosy oddane

WstrzymujqcyZa Przeciwmiot glosowaniaPPunkt
pozqdku

obrad
211 0Projekt uchwalY w sprawie zm

bud2ecie gminy na 2022r
ran w

ZABibulowicz
ZAnilczukMiroslaw

WSTRZiukJU Dzie
ZAAgnieszka Edyta Filipczuk- o.ida

ZAPawel Jaroszko
ZAlgnacy Karczews ki

ZAAgni Klosko
ZAMlodzianowski
ZAlwona

Bogdan uk
ZAKzysztof Paikowski

BRAK GI-OSUAdam Sosnows
ZAWieslaw Marian Woloszczyk

WSTRZWyszkowskaHalina

eresa Zimnoch

Rezultat glosowania: PrzYjqto

5

BRAK GI-OSU

ZA

111



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 29 czewvca 2022 r.

Gosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw WstrzymujEcy

o Projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sura2 na lata 2022-
2029

12 0 2

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk WSTRZ
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysaof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk BRAK GLOSU
Kzysaof Pafikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska WSTRZ
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Rezultat glosowania: Przyjgto



SURAZ

Glosowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glosow: 14

Rezultat glosowania: PrzYjqto

Glosy oddane

WstrzymujEcyPzeciwZaPunkt
pozAdku

obrad
014 0Projekt uchwaly w sprawie u

dotacji na sfinansowanie Prac
konserwatorskich.

dzielenia7

ZAibulowicz
ZAilczuk
ZADziemianiukJu
ZAAgnieszka Edyta Filipczuk ojda

ZAPawel aroszko
ZAlgnacy rczewski
ZAAgnieszka Klosko
ZAKzysztof ianowskr
ZAlwona Nowic

BRAK GLOSUBogdan Owczarczu k

ZAKrzysztof Paikows
ZAAdam Sosnowsk
ZAWieslaw Marian
ZAkowskaHalina
ZATeresa Zimnoch

1t1

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia29 czerwca2022r.

-----------Frzedmioa 
glosowania



SURAZ

PROTOKOt. GLOSOWANIA
z dnia 29 czewvca 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto

oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujacy

8 Projekt uchwaty w sprawie wyrazenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy z
dotychczasowym dzier2awcq, kt6rej
przedmiotem jest ta sama
nieruchomo36.

13 0 1

ZAKrzysztof Bibulowicz

Miroslaw Danilczuk ZA
ZAJulita Dziemianiuk

ZAAgnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda

ZAPawel Jaroszko

ZAlgnacy Karczewski

ZAAgnieszka Klosko

ZAKzysztof Mlodzianowski

ZAlwona Nowicka

BRAK GI.OSUBogdan Owczarczuk

ZAKzysztof Pankowski

ZAAda,rn Sosnowski

ZAWieslaw Marian Woloszczyk

WSTRZHalina Wyszkowska

ZATeresa Zimnoch

1t1



PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 czeNvca 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych g,los6w: 14

Glos oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

-Przedmiot 

glosowania Pzeciw Wstrzymuiqcy

Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia
zgody na ustanowienie sluZebnosci
przesylu, pzechodu i pzelazdu pzez
grunt stanowiqcy wlasnoS6 Gminy
Sura2.

14 0

ZAKrzysaof Bibulowicz

ZAMiroslaw Danilciuk

ZAJulita Dziemianiuk

ZAAgnieszka Edyta Filipczuk tramo.ida

ZAPawel Jaroszko

ZAlgnacy Karczewski

ZAAgnieszka Klosko

ZAK@szioiMEdzianowakl

lwona Nowicka
DRZEMKABogdan Owczarczuk

Kzyszto Paikowski
ZAAd-amSosnowski

ZAWieslaw Marian Woloszczyk

ZA
ZATeresa Zimnoch

SURAZ

Rezultat glosowania: Przyiqto

o 0

ZA

ZA

Haiina Wyszkowska

1t1



PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 czerwca 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat gtosowania: Przyiqto

Glosy oddane

Punkt
porzqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Przeciw Wstrzym ujqcy

10 Projekt uchwaly w sprawie udzialu
Gminy Sura2 w realizacji Lokalnej
Strategii Rozwoju Stowarzyszenia
N.A.R. E.W.- Narwiariska Akcja Rozwoju
Ekonomicznego Wsi na lala 2021 -2027

14 0 0

ZA
ZA

Julita Dziem tantu k ZA
Agnieszka Edyta ilipczuk- mojda ZA
Pawel aroszko ZA
lgnacy rczewski ZA
Agnieszka Klos ZA

ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan k BRAK GLOSU

aikowski

Adam nowski ZA
Wieslaw Marian Wolo szczyk ZA
Halina kowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

111

SURAZ

Krzysztof Bibulowicz

Miroslaw Danilczuk

KrzlrsaoiMtoazianowsri

ZA



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
zdnia29 czevvca2022(.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: '14

Rezultat glosowania: Przyjqto
qosy oddane:

Pu nkt
porzEdku

obrad

Przedmiot glosowania Przeciw WstrzymuJecy

11 Projekt uchwaty w sprawie rozpatzenia
petycji.

14 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
A0niearktEdyta Filipczu k-2amojda ZA
Pawet Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk DRZEMKA
Krzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 29 cze$tca 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych gl,os6\44 14

Glosy oddane

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujqcy

12 Przyjqcie protokolu obrad XXXI sesji
Rady Miejskiej w Sura2u.

14 0

ZA
ZA
ZAJ u lita ianiuk

ZA
ZA
ZAlgnacy I

ZAKlosko

ZAowskiMlodz

ZAlwona Nowicka

BRAK GI.OSUBogdan k

ZAi(zysztof Pankows

ZA
ZAMarian

ZAalina Wyszkows

1t1

Rezultat glosowania: Przyjqto

0

l(rAaztof Bibulowicz

Miroslaw Danilczuk

lgnieszf a f Oyta f ilipczutcZamoiOa

Pawet Jaroszko

Ad-amSosnowak-

ZAEresa Zinrnoch



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 czer\Nca 2022 r.

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozedku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzym ulqcy

14 Projekt uchwaty w sprawie wyra2enia
zgody na zawarcie kolejnej umowy z
dotychczasowym dzier2awcq, kt6rej
przedmiotem jest ta sama
nieruchomo6i. (Kowale)

14 0 0

Krzysztof Eibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk

Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona owicka ZA
Bogdan Owczarczuk DRZEMKA
KrzysAof Pankowski ZA
Adam Sosnowski

Wieslaw Marian Wotoszczyk ZA
Halina VWszkor /ska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

ZA

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia29 czewca2022t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych gl,os6w: 15

Rezultat glosowania: Odrzucono

oddane

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw

16 Wniosek formalny w sprawie
wykreslenia z proiektu uchwaly w
sprawie zmian w bud2ecie gminy na
2022r, przedsiqwziqcia Pod nazwq
- ,,Podniesienie jakoSci 2ycia
mieszkaric6w solectwa Zawyki oraz
zagospodarowanie wsp6lnej pzestzeni
wokol budynku."

6 7 2

ZAKrzysztof 8i
PRZE IWanrI

PRZE IWn iuk
PRZ ctwEdyta a

ZAJaroszko
WSTRZlgnacy Karczews
WSTRZ

ZAZE
PRZECIWlwona
PRZECIWan

ZAKrzysztof Pa ki
PRZECIW

ZAan an keslaw
PRZECIWHalina Wyszkowska

ZAresa noch

111

Wstzymujqcy



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
zdnia29 czerwcaZO22r.

Rezultat glosowania: Prryjgto
Oosy oddane:

Punkt
porzAdku

obrad

Przedm iot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujecy

17 Wniosek formalny w sprawie
wprowadzenia do projektu uchwaly w
sprawie zmian w bud2ecie gminy na
2022r,kvtoty 130 tys. zl. na utwardzenie
nawiezchni drogi gminnej do Kaplicy w
Zawykach, drugi etap.

11 3 1

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw D ZA

ianiuk PRZECIW
eszka Edyta Filipczuk mojda PRZECIW

P aroszko ZA
lgnacy ZA

n Ktosko

KrzysAof AA nowski ZA
lwona Nowrc ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Parlkowski ZA
Adam ZA
Wiestaw Marian k

na Vwszkowska PRZECIW
eresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do gl,osowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

ZA

WSTRZ



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia29 czewca2022t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Odrzucono

oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymu.iqcy

19 Wniosek formalny w sprawie
przeniesienia realizacji zadania pt.
utwardzenie drogi gminnej do Kaplicy w
Zawykach - etap drugi do bud2etu na
2O23 rok i nie wprowadzania tego
zadania do projektu uchwaly w sprawie
zmian w bud2ecie gminy na2O22r.

7 7 0

BRAK GLOSUulowicz

ZAlczuk

ZAmianiukJulita
ZAoidapczu kAg nteszka Edyta F

PRZECIWawel Jaroszko
ZArczewskilgnacy

PRZECIW
PRZECIWowski

PRZECIWlwona Nowicka

ZA
PRZECIWikowski
PRZECIWAdam
PRZECIWWieslaw Marian

ZAWyszkowska
ZATeresa Zimnoch

'l11

Agnieszka Klosko

Eogdan Owczarczuk


